
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Reģ.Nr. 90000048491 

Gaismas iela 19 k-9, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, fakss 67935819, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 7.novembris                                                             protokols Nr. 24. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 04.11.2024.plkst. 09:56 

- atklāta 07.11.2024. plkst. 10:00 

 

 

Darba kārtībā: 

1. INFORMATĪVS - Pārskats izskatīšanai 07.11.2024. domes sēdē - par kolektīvā iesnieguma 

“Par Olektes upes attīrīšanu” aktuālo virzību. 

Īpašumu komiteja  

2. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu Ķekavas novada 

administratīvajā teritorijā;  

3. Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu Ķekavas pilsētas teritorijā 

būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa 

P137 Lapenieki–Ķekava–Ģūģi" ietvaros;  

4. Par nekustamā īpašuma “Robežnieku ceļš” zemes vienības  iekļaušanu nekustamā īpašuma 

“Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, Daugmales pagasts, sastāvā;  

5. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Meži”  daļu nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā 

Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

6. Par divu zemes vienību iekļaušanu nekustamā īpašuma “Rail Baltica rezerves fonda zeme”, 

Baldones pagasts, sastāvā;  

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pilskalna ceļš” daļu nodošanu bez atlīdzības valsts 

īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai;  

8. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 

(protokols Nr.9);  

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 (protokols 

Nr.22);  

10. Par saistošo noteikumu “Par dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 

pārskatīšanu” apstiprināšanu;  

11. Par dzīvokļa īpašuma Rāmavas iela 27-7, Rāmavā, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

12. Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

13. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Attīstības komiteja  

14. Par detālplānojuma “Rimdžūni”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

15. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Rolandi”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

16. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Zubri”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

17. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Skaistkalnes ielā 5, 

Ķekavā. 
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Izglītības, kultūras un sporta komiteja  

18. Par PII "Zvaigznīte" attīstības plāna no 2024./2025. līdz 2026./2027. mācību gadam 

saskaņošanu;  

19. Par projekta pieteikuma iesniegšanu;  

20. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā "Izglītojamo iesaistīšana 

ar izlaušanās spēlēm, lai sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus" 

Finanšu komiteja  

21. Par vienošanās pie 2022.gada 25.aprīļa sadarbības līguma par vidusskolas programmas 

padziļinātās apguves kursu nodrošināšanu skolēniem noslēgšanu.  

 

 

 

Sēdi vada: domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Centrālās administrācijas darbinieki - 

Administratīvās pārvaldes juriste Līga Blate; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja p.i. Vera Kļaviņa, Izglītības kvalitātes procesu 

vadītāja Ilze Lisovska, Projektu vadītāja Inga Biļko. 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņeko, Galvenā vides pārvaldniece Sigita 

Varika; 

Ķekavas vidusskolas direktore Sandra Pugovka. 

Ķekavas sporta centra projektu vadītāja Laine Kreicere. 

Pieaicinātā persona – SIA “Clean R” pārstāve Liene Rumpane. 

Sēdē nepiedalās: Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Žilko, Ineta Romanovska, Rihards 

Gorkšs. 

 

Sēdes norisi fiksē audio un videoierakstā. 
 

Pirms sēdes uzsākšanas Viktorija Baire aicina ar klusuma brīdi pieminēt ilggadējo kolēģi Lindu 

Zaķi. 

Viktorija Baire atklāj domes kārtējo sēdi. Viņa informē, ka Gatis Līcis, Juris Žilko, Andris 

Ceļmalnieks attaisnota iemesla dēļ sēdē nepiedalīsies. Sēdē nepiedalīsies arī Rihards Gorkšs. 

 

Par darba kārtību 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt sēdes darba kārtību. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 7.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. 
Pārskats izskatīšanai 07.11.2024. domes sēdē - par kolektīvā iesnieguma 

“Par Olektes upes attīrīšanu” aktuālo virzību 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:39) 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika – balstoties uz normatīvu aktu prasībām par kolektīvā 

iesnieguma virzību, speciālistiem jāsniedz domei pārskats ik pēc trīs mēnešiem. Ir sagatavots  

šāds pārskats, kurā ir informācija par veiktajā darbībām līdz šim brīdim. Kolektīvo iesniegumu 

pašvaldība saņēma aprīlī un uzreiz dome pieņēma pirmo lēmumu par iesnieguma virzību. Šajā 

jautājumā pašvaldība daudz sazinājusies ar SIA “Rīgas ūdens” darbiniekiem, lai noskaidrotu 

viņu paredzētos darbus. Līdz šim ir sniegti normatīvajos aktos paredzētie pārskati. Tālāk Sigita 

Varika informē par pārskatā iekļautajām līdz šim veiktajām aktivitātēm Olektes upes attīrīšanā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Sigita Varika, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Juris 

Jerums. 

Jerums lūdz fiksēt protokolā lūgumu rakstiski sazināties ar Olektes upei piegulošo īpašumu 

īpašniekiem un, pamatojoties uz saistošajiem noteikumiem, lūgt izpļaut zāli upei piegulošiem 

pašvaldības īpašumiem. 

Sigita Varika sola līdz nākamajai pārskata riezei sagatavot informāciju par šādiem īpašumiem. 

Viktorija Baire informē, ka iesniegusi divus priekšlikumus un tos komentē.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumiem.  

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

“Atbalstīt Olektes upes krastu pašvaldības īpašumos kopšanu un attīrīšanu sākot ar 

2025.gadu.”, 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
2.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

“Atbalstīt darba uzsākšanu pie darba uzdevuma sagatavošanas ekspertu grupas 

iepirkumam par rekomendāciju un tehnisko risinājumu variantu izstrādi Olektes upes 

attīrīšanai. Darba uzdevuma sagatavošana tiek veikta saziņā ar SIA Rīgas Ūdens un tā 

uzsāktajiem projektēšanas darbiem.”, 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.21:56) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko – pašvaldība, saskaņā ar atklātā iepirkumu konkursa 

rezultātiem, ir noslēgusi atkritumu apsaimniekošanas līgumu ar SIA “Clean R” uz septiņiem 

gadiem, kura  darbība sāksies 2025.gada 1.jūnijā. Saskaņā ar normatīvajiem aktiem atkritumu 

apsaimniekošanas cena jāapstiprina pašvaldības domei. Sagatavotais lēmuma projekts paredz 

apstiprināt atkritumu apsaimniekošanas cenu bez dabas resursu nodokļa un atkritumu 

apglabāšanas poligonā, kā arī bioloģisko atkritumu apglabāšanas cenas, jo tie ir 60% no 

sadzīves atkritumu apglabāšanas cenas. Cena par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu katru 

gadu mainīsies atbilstoši mainīgo lielumu izmaiņām, un rezultātā mainīsies arī bioloģisko 

atkritumu izvešanas cena.   

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Tatjana Tihoņenko, Andris Vītols, Valts Variks, 

Sigita Varika, Liene Rumpane. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – 1 (Andris Vītols), “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksu un bioloģiski noārdāmo 

atkritumu apsaimniekošanas maksu ar 2025.gada 1.jūniju Ķekavas novada administratīvajā 

teritorijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par publiskās apspriešanas uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.34:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – saņemts uzņēmēja iesniegums ar pievienotu grafisko 

materiālu, kurā redzams izcērtamo koku skaits un atrašānās vieta. Lēmuma projekts sagatavots 

par publiskās apspriešanas uzsākšanu koku izciršanai šī projekta ietvaros. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Kristīne Danovska. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt publisko apspriešanu būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no 

Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa P137 Lapenieki–Ķekava–Ģūģi krustojumam ar autoceļu 

A5, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”” ietvaros.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par zemes vienību iekļaušanu citā nekustamajā īpašumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:36) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – lēmuma projekts paredz izveidot jaunu nekustamo īpašumu 

“Rail Baltica dzelzceļa teritorija” Daugmales pagastā, un tā sastāvā iekļaut daļu no nekustamā 

īpašuma “Robežnieku ceļš”. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot jaunu nekustamo īpašumu ar nosaukumu “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

Daugmales pagasts, Ķekavas novads, un tā sastāvā iekļaut nekustamā īpašuma 

“Robežnieku ceļš” sastāvā esošo zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8056 001 0726, 

Daugmales pagastā, Ķekavas novadā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma daļas nodošanu valstij 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.41:42) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – pašvaldībā saņemta vēstule ar lūgumu nodot valstij 

nekustamā īpašuma “Meži” daļu Rail Baltic projekta īstenošanai. Sagatavots attbilstošs lēmuma 

projekts, kas papildus paredz mežaudzi, kas aug īpašuma nododamajās daļās, izcirst un iegūtos 

līdzekļus izmantot pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Meži” daļas, kas nepieciešamas Rail Baltica 

projekta realizācijai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par rezerves zemes daļu nodošanu valstij 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.43:13) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – lēmuma projekts paredz izslēgt no pašvaldības rezerves zemes 

saraksta divas zemes vienības un nodot tās valstij Rail Baltic projekta īstenošanai, iekļaujot 

jaunveidojamā nekustamajā īpašumā “Rail Baltica rezerves fonda zeme”. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot jaunu nekustamo īpašumu ar nosaukumu “Rail Baltica rezerves fonda zeme”, 

Baldones pagasts, un tā sastāvā iekļaut nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa 

teritorija” divas zemes vienības. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma daļas nodošanu valstij 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.44:22) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – lēmuma projekts sagatavots par nekustamā īpašuma Pilskalnu 

ceļš trīs zemes vienību no nodošanu valstij Rail Baltic projekta īstenošanai. Komitejās jautājums 

atbalstīts.  

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Pilskalna ceļš” daļu, Rail Baltica projekta 

realizācijai.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.47:28) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – pašvaldībā saņemts Daugmales kultūras centra iesniegums, 

kurā viņi paziņo, ka izvērtējuši viņiem nodoto telpu noslodzi un secinājuši, ka telpas īpašumā 

“Alpi” viņiem nav nepieciešamas. Sagatavots lēmuma projekts par cita domes lēmuma 

grozījumiem, izslēdzot normu par šo telpu nodošanu valdījumā Daugmales kultūras centram. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2022.gada 16.marta sēdes lēmumā Nr.12 

(protokols Nr.9) “Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā 

Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs””. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.49:02) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule - pašvaldībā saņemta VAS “Latvijas valsts ceļi” vēstule, kur 

viņi informē, ka ir izvērtējuši domes lēmumu par divu zemes vienību – “Ceļš Naudītes iela” un 

“Ceļš Naudītes iela 2”, daļu pārņemšanu pašvaldības īpašumā, un lūdz to grozīt, nosakot ka tās 

tiks nodotas pašvaldībai bezatlīdzības lietošanā uz sadarbības līguma pamata. Sagatavots 

atbilstošs lēmuma projekts par grozījumiem lēmuma projektā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 

(protokols Nr.22) “Par nekustamo īpašumu “Ceļš Naudītes iela”, kadastra numurs 8070 

007 1415, un “Ceļš Naudītes iela 2”, kadastra numurs 8070 007 1383, daļu pārņemšanu 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā”.  

Lēmums pielikumā.   

 

 

 

10. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.50:15) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – sagatavoti saistošie noteikumi, kuri noteiks kādā kārtībā varēs 

pārskatīt daudzdzīvokļu dzīvojamajai mājai funkcionāli nepieciešamo zemes platību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.27/2024 “Par dzīvojamai 

mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala pārskatīšanu” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:48) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – ir notikusi izsole uz nekustamo īpašumu Rāmavas iela 27 – 7, 

izsoles uzvarētājs visu nosolīto summu ir samaksājis, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par 

izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt dzīvokļa īpašuma Rāmavas iela 27-7, Rāmava, Ķekavas pagasts, Elektronisko 

izsoļu vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 16.septembra līdz 2024.gada 

16.oktobrim notikušās izsoles rezultātus.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.52:50) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule - ir notikusi izsole uz nekustamo īpašumu Kļavu iela 2, izsoles 

uzvarētājs visu nosolīto summu ir samaksājis tāpēc sagatavots lēmuma projekts par izsoles 

rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldone, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 16.septembra līdz 2024.gada 16.oktobrim notikušās 

izsoles rezultātus.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.53:58) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule -  ir notikusi izsole uz nekustamo īpašumu Smilšu iela 4, izsoles 

uzvarētājs visu nosolīto summu ir samaksājis tāpēc sagatavots lēmuma projekts par izsoles 

rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 
 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldone, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2024.gada 16.septembra līdz 2024.gada 16.oktobrim notikušās 

izsoles rezultātus.  

Lēmums pielikumā.  

https://izsoles.ta.gov.lv/
https://izsoles.ta.gov.lv/
https://izsoles.ta.gov.lv/
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

14. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.55:02) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – detālplānojuma teritorija atrodas Krogsilā, detālplānojums 

izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam, pie lēmuma par detālplānojuma apstiprināšanu mazliet 

papildināts administratīvais līgums saskaņā ar normu par perspektīviem pieslēgumiem pie 

centrāliem tīkliem.  

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Juris Jerums. 

Jautājumu nav nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Rimdžūni”, Ķekavā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.57:21) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – īpašums atrodas autoceļa P137 malā, sākotnēji šeit bija 

vēlme izveidot auto tirdzniecības vietu, bet kaimiņi šo ieceri neatbalstīja, tāpēc sākotnējais 

detālplānojums tika apturēts. Šobrīd īpašnieks vēlas uzsākt jaunu detālplānojumu ar mērķi 

izveidot dārzkopības preču un siltumnīcu tirdzniecību. Sagatavots darba uzdevums, un ja 

pakalpojuma sniedzējs varēs iedot pieslēgumu centrālajiem tīkliem otrpus šosejas, tad šim 

detālplānojumam būs jāveido centrālais pieslēgums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Rolandi” tirdzniecības  un 

pakalpojumu objekta būvniecībai, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  
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16. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.59:15) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – īpašums atrodas Katlakalnā, centrālo tīklu apkārtnē nav, 

tāpēc paredzēti lokālie tīkli ar noteikumu pieslēgties centrālajiem, kad pašvaldība tos izbūvēs. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Zubri” sadalei un savrupmāju 

būvniecībai, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 
 

17. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:00:19) 

Par jautājumu ziņo Juris Jerums – viņš atgādina, ka pavisam nesen sadalīja zemes gabalu Rīgas 

ielā, atdalot to zemes daļu, kas ir aiz meliorācijas grāvja otrā pusē, kuru ar šo detālplānojumu 

paredzēts sadalīt sīkāk. Tā kā pa Skaistkalnes ielu ir izbūvēti centrālie tīkli, tad darba uzdevums 

paredzēs tiem pieslēgties.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma Skaistkalnes ielā 5, Ķekavā, 

sadalei, savrupmāju un/vai dvīņu māju, rindu māju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

18. 
Par iestādes attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:01:58) 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska – pāsvaldībā saņemts PII “Zvaigznīte” vadītājas iesniegums ar 

lūgumu saskaņot iestādes attīstības plānu trim mācību gadiem. Sasakaņā ar Ministru kabineta 

noteikumiem, šāds attīstības plāns ir obligātais dokuments, lai mācību iestāde varētu saņemt 
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akreditāciju, un tas pats normatīvais akts  nosaka, ka attīstības plānu jāsaskaņo mācību iestādes 

dibinātājam. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” 

attīstības plānu 2024./2025. – 2026./2027. mācību gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par projekta pieteikuma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:04:05) 

Par jautājumu ziņo Laine Kreicere – sporta centrs sagatavojis projekta pieteikumu par āra 

trenažieru laukuma izveidošanu un piecu trenažieru uzstādīšanu  Skolas iela 2, Ķekavā, blakus 

sporta laukumam. Projekta mērķis ir nodrošināt sporta infrastruktūras pieejamību novada 

iedzīvotājiem visu gadu un bez maksas. To varētu izmantot arī apkārtnē esošās pašvaldības 

mācību iestādes.  Viņa skaidro, ka sporta centrs vēlētos veidot šādus trenažieru laukumus arī 

citās vietās, jo pēdējā laikā ir tendence, ka iedzīvotāji vēlas nodarboties ar sporta aktivitātēm 

brīvā dabā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Arnolds Keisters, Laine Kreicere, Viktorija Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta pieteikuma “Āra trenažieru ierīkošana - Ķekavas novada iedzīvotāju 

veselības veicināšanai un veselīga brīvā laika pavadīšanas iespēju dažādošanai” iesniegšanu 

VRG “Partnerība Daugavkrasts”” izsludinātajā atklātu projektu iesniegumu konkursā ar 

plānotajām kopējām projekta realizēšanas izmaksām 49909,55 EUR. 

Lēmums pielikumā.  
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20. 
Par līguma parakstīšanu iesaistei projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:09:53) 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko – saņemts apstiprinājums no Čehijas nacionālās aģentūras par 

projekta apstiprināšanu. Tas ir Erasmus programmas projekts par izglītojamo iesaistīšanu 

mācību procesā. Projekta virsvadītājs ir skola no Čehijas, projekta partneri ir Grieķijas, 

Turcijas, Portugāles un Īrijas skolas un no Latvijas Ķekavas novada pašvaldības Daugmales 

pamatskola. Projekts ir par jaunu un uz spēlēm balstītu pieeju, lai mācību priekšmetus padarītu 

saistošākus, arī skolēnu un skolotāju prasmju pilnveidošana. Kopējais projekta finansējums ir 

250 tūkstoši euro, bet Daugmales pamatskolai paredzēts 37400 euro. Kā visiem Erasmus 

programmas projektiem Eiropas savienības finansējums ir 100%, tomēr avansā var saņemt tikai 

80%, Tāpēc nepieciešams domes lēmums, lai paredzētu projektam 20% priekšfinansējumu no 

pašvaldības 2026.gada budžeta, kuru pēc projekta noslēgšanas pašvaldība saņems atpakaļ. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas projekta “Izglītojamo iesaistīšana ar izlaušanās spēlēm, lai 

sasniegtu ilgtspējīgas attīstības mērķus”  īstenošanu Daugmales pamatskolā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

21. 
Par vienošanos pie sadarbības līguma 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:12:58) 

Par jautājumu ziņo Līga Blate – sagatavots lēmuma projekts par līguma grozījumiem, atbilstoši 

īstenoto kursu ķīmijā, fizikā, projekta darbos un skolēnu skaita izmaiņām. Vienošanos par 

līguma grozījumiem, saskaņā ar pašvaldības nolikumu, jāapstiprina domei, tāpēc sagatavots šis 

lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Vera Kļaviņa, Sandra Pugovka. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Slēgt vienošanos ar Rīgas Tehnisko universitāti un Ķekavas vidusskolu pie 2022.gada 

25.aprīļa sadarbības līguma par vidusskolas programmas padziļinātās apguves kursu 

nodrošināšanu skolēniem. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 11:17. 

 

Sēdes vadītājas (1PARAKSTS)    Viktorija Baire,    

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete. 


